
Kędzierzyn-Koźle, 12 marca 2024 r.

PROTOKÓŁ

z przeprowadzenia spotkania otwartego z dyskusją publiczną nad rozwiązaniami
przyjętymi w wyłożonym do konsultacji społecznych projekcie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego
na terenie osiedla Kłodnica, w rejonie ulic: Karola Szymanowskiego, Kłodnickiej,
Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie.

Protokół sporządzono W dniu 12 marca 2024 roku W Urzędzie Miasta Kędzierzyn—Koźle przez
Annę Zwęglińską — inspektora W Referacie Planowania Przestrzennego, zgodnie z art. 8i ust. 7
ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U.
z 2023 r. poz. 977, z póżn. zm.), zwaną dalej „upzp” .

Na podstawie art. 17 pkt. 13 W związku z art. 8i ust. 1 pkt 2 „upzp”, W dniu 11 marca 2024 roku
przeprowadzono spotkanie otwarte z dyskusją publiczną nad rozwiązaniami przyjętymi
Wprojekcie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kedzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedla Kłodnica, W rejonie ulic: Karola
Szymanowskiego, Kłodnickiej, Xawerego Dunikowskiego oraz projektowanej ul. Błonie.

Spotkanie rozpoczęło się o godzinie 15:30 W dniu 11 marca 2024 roku W miejscu wyznaczonym
W obwieszczeniu i ogłoszeniu Prezydenta Miasta Kędzierzyn—Koźle na tę okoliczność.

W wyznaczonym W ogłoszeniu i obwieszczeniu terminie przybyła ] osoba zainteresowana
dyskusją publiczną nad WW. projektem planu.

Na wstępie Tomasz Jamielucha — kierownik Referatu Planowania Przestrzennego przedstawił
Ogólne zagadnienia związane z procedurą planistyczną oraz założenia projektu planu,
a następnie w odpowiedzi na zadane pytania, które dotyczyły kwestii dróg na terenie planu i poza
nim, wyjaśnił zainteresowanej osobie następuj ące kwestie:

1) Budowa i przebudowa ul. Błonie zostanie zrealizowana po zabezpieczeniu środków
W budżecie miasta na ten cel;

2) Plan przewiduje połączenia drogowe z ul. Portową drogą klasy lokalnej i droga
wewnętrzną, włączenia te znajdują się poza zakresem planu;

3) Obecnie opracowywany jest również projekt planu dla części wschodniej osiedla
Kłodnica;

4) W sprawie usunięcia z projektu planu ogólnego obwodnicy drogi wojewódzkiej, która
znajduje się obecnie w dokumentach planistycznych i przebiega przez osiedle Kłodnica
(poza granicami obecnej procedury), mieszkańcy będą mogli składać wnioski i uwagi.
Komunikacja terenów produkcyjnych W Porcie może odbywać się potencjalnie winnych



kierunkach, dlatego pozostawienie lub usunięcie obwodnicy W obecnym przebiegu
bedzie analizowane na etapie procedury planu ogólnego.

W trakcie spotkania otwartego nie zostały zgłoszone żadne uwagi.

Dyskusja oficjalnie zakończyła się o godzinie 17:30.

Protokół sporządzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem:

1) Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle;
2) do dokumentacji planistycznej;
3) Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Protokół zawiera 2 ponumerowane strony.
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podpis osoby sporządzającej protokół

Z up. Prezydenta Miasta

A ram-.Ma[nszczak
ZASTĘPCA „PREZYDENTA

ds. Gospodaćki Przestrzennej
i Inwestycyjne—Remontowej


